

搬遷沙田污水處理廠往岩洞

Relocation of Sha Tin Sewage Treatment Works to Caverns

第三階段公眾參與活動

Stage 3 Public Engagement Activity

社區小組會議 Community Group Meeting

日期及時間 Date & Time

30 / 1 / 2016
下午2:30 至 下午4:30
2:30pm - 4:30pm

地點 Location

新界馬鞍山恒安邨
恆安社區中心
Heng On Estate Community Centre,
Heng On Estate, Ma On Shan, New Territories

歡迎參與及發表意見

We welcome your participation and opinions

參與方法：

- 1) 致電熱線 3142 2256 登記 或
- 2) 於本項目網頁 (www.STSTWinCaverns.hk) 下載報名表格，以電郵／傳真／郵寄方式遞交，成功報名人士將安排優先入座。

交通安排：

當日下午 1:45 至 2:00 將有專車接載成功報名市民前往會場，專車停泊地點分別為大水坑村停車場及恆泰路近錦泰商場入口。

To participate, please:

- 1) Register through the hotline (Tel: 3142 2256) or
- 2) Submit a completed registration form by e-mail, fax or post. The registration form can be downloaded from the project website (www.STSTWinCaverns.hk). Successful applicants will have priority admittance for seating.

Transportation Arrangement:

Transportation will be arranged for successful applicants from 1:45pm to 2:00pm on the date of the meeting. The gathering points will be at Tai Shui Hang Village Car Park and Hang Tai Road (near the entrance of Kam Tai Shopping Centre).

活動日期和地點或有變動，詳情以網頁公佈為準
The date and venue of the meeting are subject to change, please refer to our project website for latest announcement.



www.STSTWinCaverns.hk



電郵：
Email: enquiry@STSTWinCaverns.hk

熱線：
Hotline: (852) 3142 2256

傳真：
Fax: (852) 2827 8700

郵寄：
灣仔告士打道5號稅務大樓44樓渠務署污水工程部 (請註明「搬遷沙田污水處理廠往岩洞」)

Mail：
Drainage Services Department / Sewerage Projects Division, 44/F, Revenue Tower, 5 Gloucester Road, Wan Chai.
(Please specify "Relocation of Sha Tin Sewage Treatment Works to Caverns")